



5Days 4Nights Super Value Pearl River Delta + Ocean Kingdom 5天4晚超值粤港澳+海洋王国



Day 01 Kuala Lumpur 吉隆坡 → Hong Kong 香港 ▣ Macao 澳门 ▣ Zhuhai 珠海(No Meal)

Arrived Hong Kong International Airport, take a tour of the world's largest bridge, Hong Kong-Zhuhai-Macao Bridge (by shuttle bus). Arrive Macao, visit **Ruins of St. Paul, Mazu Temple, Venetian Casino and Macao Tower (include entrance)**, Evening departure by Gongbei Port to Zhuhai. Transfer back to hotel.

抵达香港国际机场，畅游世界第一大桥-港珠澳大桥/穿梭巴士至澳门，游览大三巴牌坊，妈祖庙，威尼斯人赌场，澳门观光塔（含上塔门票），下午于指定时间经澳门关口过珠海，送往所下榻的酒店。

Day 02 Zhuhai 珠海 (B/L/-)

After breakfast, pass by **Fisher Girl Statue - Lovers' Road**, after lunch proceed to **Chimelong International Ocean Kingdom**, it features one of the world's largest aquariums, allowing guests to view the rare whale shark, beluga whales, polar bears, and other adorable animals up close! Winner of the 2014 Thea Award for Outstanding Achievement (Theme Park), this world-class destination is not to be missed! After the firework show proceed to **Gongbei Underground City Shopping Mall**, then transfer to hotel for check-in.

早餐后，前往游览珠海最具有代表性的**珠海渔女，情侣路**，午餐后前往浪漫之城—珠海，于**长隆海洋王国**自由玩耍。这里是世界最大的海洋鱼类展览馆、拥有多项世界或行业之最、海洋王国海洋馆同时荣获五大吉尼斯世界纪录……长隆海洋王国—全球首创大型游乐设施与珍贵动物展区相结合的独特设计一定让你乐而忘返。在这里可观看烟花表演。烟火表演结束后前往**拱北地下商城**，自由享用各种小食。

Day 03 Zhuhai 珠海 ▣ Dongguan 东莞 ▣ Shenzhen 深圳 (B/L/D)

After breakfast, proceed to **Riyuebei Opera House (outview), New Yuanming Palace(exclude entrance ticket)**. Transfer to Dongguan. After lunch begin the journey of **Dongguan Longfeng Villa Video Resort(exclude entrance ticket)** here you can experience **3D-Glass Bridge** etc

早餐后，远观日月贝歌剧院，之后前往游览**圆明新园（不含门票）**。午餐后，前往**龙凤山庄别墅视频度假村(不含门票)**位于东莞凤岗镇是中国唯一婚庆主题国家4A级旅游景区。在这里您可以亲身体验广东首座**3D玻璃大桥**，这座桥的特别之处不仅是让人发抖的透明玻璃桥，还有让人如临其境的3D画面玻璃。后前往深圳，后入住酒店。

Day 04 Shenzhen 深圳 (B/L/D)

After breakfast visit **Dafen Oil Painting Village**, is the world's largest oil painting reproducing center and is one of China's leading suppliers of high-quality oil painting copies. Then visit **Lianhuashan Park** is a hill and urban park in Shenzhen. Continue to **Shenzhen Bay Park** is the longest park along the coast in Shenzhen.

早餐于酒店享用后，前往游览**大芬油画村**，世界上最大的油画复制中心，也是中国领先的高品质油画复制品供应商之一。接着，前往**莲花山公园**，深圳的一座山丘和城市公园。尔后，前往**深圳湾公园**深圳沿海最长的公园。

Day 05 Shenzhen 深圳 ▣ Hong Kong 香港 → Kuala Lumpur 吉隆坡 (B)

After breakfast, take a direct bus to HKIA flight back to Kuala Lumpur.

早餐后，乘坐直巴，前往香港机场。

购物站：玉器、竹炭、芦荟、药、乳胶、澳门手信

Shopping Stop :Jade Shop, Bamboo Charcoal, Aloe Vera, Medicine Culture, Latex Exhibition Center, (Macao) Local Product Shop

指定附加行程：东莞龙凤山庄 3D 玻璃桥+圆明新园+ 圆明新园游园车：RMB600/人

Designated additional tour: Dongguan 3D Glass Bridge +Zhuhai the New Yuanming Palace +New Yuanming Palace tour car **RMB600/person**

G4.7

Tour Code: 5SVPOK
Updated 06 Jan 2020

*本公司保留调整行程前后顺序之权力，恕不预先告知。所有酒店评级均以当地为准，若指定酒店有客满情况下，将以同等级酒店取代。

*The sequence of itinerary is subject to changes without prior notice. All hotel ratings are based on local standards. In the event specified accommodation is not available, alternative accommodation of similar grade will be provided.